
Asamblea do 29 de Abril de 2022 

Sendo as 16:30, do día antedito, na biblioteca do CEIP Ramón de la Sagra, comeza a asamblea 

co seguinte orde do día: 

- Presentación das contas dos cursos 19/20 e 20/21.  

- Actualización das novidades sobre temas pendentes. 

- Renuncia da presente Xunta directiva da ANPA. 

- Votación e formación da nova Xunta directiva. 

Presentación das contas: 

O tesoreiro Jose Ramón, presenta as contas. 

Se lle cuestiona información sobre a subvención do comedor. 

Nuria fai constar en acta que é unha falta de ética contratar a un membro da ANPA, e se lle 

dan as explicacións oportunas. 

No transcurso das explicacións, a maioría dos asistentes amosan tamén o seu descontento e o 

mesmo parecer, que foi unha  falta de ética. 

Actualización das novidades dos temas pendentes: 

A administración defender que a persoa coa que faltaron, dixo que non se podía facer obras en 

periodo lectivo, algo que non nos creemos. 

As obras están paradas e pendentes de búsqueda de financiación, por mor de que o 

presuposto das obras viu elevado o seu presuposto, e a administración non está disposta a 

costear. 

O tema da denuncia está parado.  

O tema do posto vacante no catálogo de mestres queda supeditado a que se incorpore a 

totalidade do plantel e que se renoven tódalas plazas, incluidas as xubilacións. 

Temos o compromiso da dirección de seguir este asunto. 

No noso catálogo según figurando 11 plazas, esperemos que o ano que ven se cubran todas en 

Setembro. No caso de non ser así teranse que estudar posibles vías. 

Renuncia da presente Xunta directiva da ANPA: 

A presente Xunta directiva presente ante os asistentes a súa renuncia formal a seguir 

formando parte da mesma. 

Votación e formación da nova Xunta directiva: 

Para esta renovación recibíronse as seguintes candidaturas: 

- Marcos Rego Pernas  



- Anahí Campos Solodovnik  

- Carmen María Morales Jaspe  

- Cecilia Regueira Rey  

- Carmen Naveira Botana  

- Pedro Coladas Lois  

- Antonio Rondán Navas  

- Davide Leira Caparrós  

- Constantino Álvarez Castro  

- Nuria Bernárdez Pérez  

- Lucía Fernández Díaz  

Que suman un total de 11, coincidentes co número máximo de postos da Xunta directiva. 

O presidente pregunta os candidatos se están dispostos a integrar a nova Xunta directiva, e 

queda constituída a nova Xunta directiva. 

- Presidenta: Lucía Fernández  

- Vicepresidente: Pedro Coladas 

- Secretaria: Nuria Bernárdez 

- Tesorera: Carmen Naveira 

Rogos e preguntas: 

Coméntase a posibilidade de cambiar de empresa de comedor, e se lles comenta a posibilidade 

de rescindir o contrato. 

Sendo as 17:38 dase por finalizada a asamblea. 

****SEGUEN A CONTINUACIÓN OS ASISTENTES Á ASEMBLEA************* 

 
 

 

 

 

 

 


